
IZVOD IZ ZAPISNIKA 
sa 10. sjednice Skupštine Međimurske županije, održane 15. prosinca 2022. godine, u 

Velikoj vijećnici Međimurske županije, R. Boškovića 2, s početkom u 9:00 sati 
 

Sjednicu je pozivom KLASA: 024-02/22-01/6, URBROJ:2109-02-22-01, od 9. prosinca 
2022. godine sazvao predsjednik Skupštine Međimurske županije, Dragutin Glavina.  

Sjednicu Skupštine otvorio je Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine i utvrdio da je 
na sjednici bilo nazočno 35 vijećnika.  

 
Sjednici su bili nazočni vijećnici: Ivica Baksa, Ksenija Blagus, Ivan Borović, Vladimir 

Čituš, Dejan Drabić,  Dragutin Glavina, Stjepan Horvat, Saša Horvat,  Nikola Hren, Igor 
Ivković, Željko Kofjač, Elvis Kralj, Ljubomir Kolarek, Franjo Makovec, Zlatko Marciuš, Ivan 
Martan, Slađan Mihoci, Zdravko Mlinarić, Mario Medved, Andreja Marić, Alojz Nestić, Dijana 
Novak, Mladen Novak, Mladen Novak, Željko Pavlic, Vladimir Peršić, Bojana Petrić, Ivica 
Požgaj, Nina Plaftak, Marija Prekupec, Bernarda Topolko, Boža Škvorc, Dražen Vidović,  Zoran 
Vidović i Miljenko Zobić. 

Na sjednici nisu bili nazočni vijećnici: Marina Gradišer, Goran Kozjak i Ivan Kolmanić. 

Sjednici su bili nazočni i Matija Posavec, župan, Josip Grivec, zamjenik župana, Petra 
Vadlja, pročelnica Službe za poslove župana, Anita Strniščak, pročelnica Upravnog odjela za 
proračun i javnu nabavu, Lidija Farkaš, pomoćnica pročelnice Upravnog odjela za proračun i 
javnu nabavu, Anita Perešin, pročelnica Upravnog odjela za međunarodnu suradnju, 
upravljanje projektima i investicije, Nives Kolarić Strah, pročelnica Upravnog odjela za 
obrazovanje, kulturu i sport, Ana Varga, privremena pročelnica Upravnog odjela za 
Skupštinu, opću upravu i pravne poslove, Darko Radanović, privremeni pročelnik Upravnog 
odjela za gospodarstvo, poljoprivredu i turizam, Dragica Vugrinec, privremena pročelnica 
Upravnog odjela za prostorno uređenje, gradnju i zaštitu okoliša, Sandra Golubić, pomoćnica 
pročelnice, Maja Odrčić – Mikulić, pročelnica Upravnog odjela za civilno društvo i ljudska 
prava, dr.sc. Sonja Tošić – Grlač, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb, 
Natalija Šoltić, unutarnji revizor, Sandra Polanec – Marinović, ravnateljica Javne ustanove za 
razvoj Međimurske županije REDEA, Đurđica Hamer, ravnateljica ŽUC-a, Marijan Blažok, 
direktor Piškornice – sanacijskog odlagališta otpada, Nikola Želinovski, predstavnik HGSS-a, 
Sandra Lenček, predstavnica DEFENSOR-a, Igor Šegović, ravnatelj Županijske bolnice 
Čakovec, Mirjana Pintar, ravnateljica Zavoda za prostorno uređenje Međimurske županije, 
Alen Višnjić, direktor MENEA-e, Mario Šercer, ravnatelj Metalske jezgre te predstavnici 
medija. 

Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine istaknuo je da će sukladno Izvješću 
Mandatne komisije  o imenu vijećnika koji aktivira mandat i  imenu zamjenika vijećnika koje 
je podnio predsjednik Mandatne komisije, Franjo Makovec na 9. sjednici Skupštine 
Međimurske županije prisegu podnijeti g. Ljubomir Kolarek.  

Potom je pročitao tekst prisege: 

 

 



«Prisežem svojom čašću da ću dužnost vijećnika obnašati savjesno i odgovorno i da ću 
se u svom radu pridržavati Ustava, zakona, Statuta i odluka Međimurske županije, da ću 
štititi ustavni poredak Republike Hrvatske te se zauzimati za svekoliki probitak Međimurske 
županije i Republike Hrvatske.» 

 Ljubomir Kolarek očitovao se riječju prisežem te je prisegnuo za vijećnika Skupštine 

Međimurske županije.  

Potom je, Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine dao na prihvaćanje Izvod iz 
zapisnika sa 9. sjednice Skupštine Međimurske županije. 

Bez primjedbi, jednoglasno (35 „za“) uz 35 nazočnih vijećnika prihvaćen je Izvod iz 
zapisnika sa 9. sjednice Skupštine Međimurske županije. 

 
Prema Poslovniku Skupštine vijećnici su održali aktualni sat. 
 
Ljubomir Kolarek, vijećnik  zamolio je pisani odgovor, zašto se tek 24.2.2022. godine 

krenulo u izradu III. izmjena i dopuna Prostornog plana Međimurske županije. Naime, još 

prije tri godine održano je nekoliko sastanaka u svezi izmjena i dopuna Prostornog plana, a 

do sada nije ništa napravljeno. Istaknuo je da izmjene i dopune Prostornog plana treba što 

prije napraviti te da se ovakvim ponašanjem Zavoda za prostorno uređenje koči gospodarski, 

turistički i demografski razvoj jedinica lokalne samouprave, koje bez Prostornog plana 

Županije ne mogu krenuti u izradu svojih, s obzirom da isti moraju biti usuglašeni.  

Igor Ivković, vijećnik rekao je kako Međimurska županija u posljednje vrijeme bilježi 

veliki porast dolazaka stranih radnika, posebno iz azijskih zemalja. Poznato je da je izdano 

oko 4500 dozvola za rad stranih radnika u Međimurju, što je skoro 5 posto stanovništva, 

čime su postali „treća grupacija“, nakon Hrvata i Roma. Pošto se radi o strelovitom rastu u 

samo godinu – dvije, jasno je da će se taj broj drastično povećavati, pa nisu zanemariva 

predviđanja da će za 5 do 10 godina biti 10 do 20 posto stanovnika Međimurja iz stranih 

zemalja. Ukoliko su predviđanja točna tim tempom će zasigurno preteći romsku populaciju i 

postati „druga grupacija“ nakon Hrvata. Shodno navedenom, pitao je, ima li Međimurska 

županija strategiju za tolike promjene u strukturi stanovništva te hoće li promatrati kako se 

promjene događaju oko nas i nadati se pozitivnom ishodu ili će upravljati i usmjeravati te 

procese. Nadalje, smatra li se da su strani radnici u Međimurju samo privremeno dok ne 

pronađu neki bolji posao u Europskoj uniji odnosno dok ne zarade dovoljno i vrate se u svoje 

domovine ili se smatra da će se dio njih tu trajno naseliti i zasnovati obitelji. Hoće li se tim 

obiteljima pružiti neki oblik pomoći u socijalizaciji ili će se prepustiti poslodavcima da ih uče 

jezik, kulturu i običaje. Ujedno je naveo pozitivan primjer mlade djevojke Chriztel Aceveda iz 

Filipina koja je svoj novi dom pronašla u Općini Sveti Martin na Muri gdje već dvije godine na 

svečanoj sjednici Općinskog vijeća sve prisutne ostavi bez riječi svojim izvedbama 

tradicionalnih međimurskih pjesama.  

Matija Posavec, župan odgovorio je da predmetno pitanje nije u ingerenciji 

Međimurske županije. Migracija je nešto o čemu odlučuju drugi, radne dozvole donosi 

Policijska uprava, a kvote resorno Ministarstvo te se pitanje može proslijediti njima. A što se  



samog broja tiče, rekao je da se na sjednicama Gospodarsko-socijalnog vijeća govori o brojci 

od 1400 stranih radnika u Međimurju. 

Igor Ivković, vijećnik pojasnio je da pitanje nije usmjereno protiv Županije već ga 

naprosto zanima, postoji li po pitanju stranih radnika strategija ili ne. Činjenica je da su strani 

radnici u Međimurju te smatra da je vrijeme da se razgovara o strategiji kako u budućnosti 

ne bi došlo do problema odnosno da se zauzme stav na koji način će se upravljati s tim 

„masovnim“ dolascima. Međimurski poduzetnici su zadovoljni s njima, međutim, postavlja se 

pitanje hoće li ih i na koji način društvo prihvatiti. 

Nikola Hren, vijećnik zamolio je pisani odgovor u svezi provedene revizije poslovanja 

u Muzeju Međimurja Čakovec. Istaknuo je da je rezultat revizije uvjetno pozitivan s 

utvrđenim određenim nedostacima te ga zanima, što je revizija utvrdila, koji su planovi za 

otklanjanje nedostataka i u kojim rokovima.  

Ivan Borović, vijećnik izrazio je zadovoljstvo što je njegov prijedlog prihvaćen i što je 

održan prijem za međimurske vatrogasce poručivši kako je to najmanje što je Županija mogla 

učiniti s obzirom na uspjeh i promociju Međimurja. Potom je podsjetio da je na prošloj 

sjednici bilo obećano da će se održati famozni sastanak s posjednicima parcela sustava 

javnog navodnjavanja, te pitao, kada je isti planiran. 

Matija Posavec, župan odgovorio je kako se vodi računa o tome i kako pročelnik 

Radanović ima zadatak napraviti sastanak do kraja godine ili početkom nove godine. 

Dejan Drabić, vijećnik istaknuo je da su djeca prirodni mali znanstvenici koje je 

potrebno usmjeravati od što ranije dobi, pa će rezultati biti utoliko značajniji. Strategija same 

Europe, kako bi bila konkurentna na globalnoj sceni, je razvoj na polju STEM-a. Razvoj 

gospodarstva je iznimno važan i za nas, a njegov razvoj bez STEM-a neće biti moguć. S 

obzirom da se u Strategiji razvoja Županije spominju projekti poput Centra znanja i ITEO - 

centra znanosti, zamolio je župana, konkretnije informacije o smjernicama tih projekata te 

uključuju li oni nastavak razvoja obrazovanja na polju STEM-a kod djece i mladih kako bi se 

osigurao najvažniji preduvjet za gospodarski razvoj. Vezano uz pripremu ITEO projekta, kao i 

oko same provedbe, pohvalio je Razvojnu agenciju REDEA-u, Tehnološko – inovacijski centar 

Međimurje i Metalsku jezgru. 

Matija Posavec, župan je odgovorio kako je želja u budućnosti razvijati STEM 

područja i na taj način profilirati obrazovni sektor. U proračunu su povećana sredstva za 

centre izvrsnosti, a razmišlja se i o uspostavi novog centra za koji se priprema 

dokumentacija.  

Andreja Marić, vijećnica rekla je da je nedavno izglasan Zakon sukladno kojem će 

Vlada Republike Hrvatske financirati 10,00 kuna po obroku za učenike u osnovnoj školi te je 

u svezi s time, pitala sljedeće: „Kakva je situacija glede opremljenosti te imaju li sve škole 

svoje vlastite školske kuhinje? Tko dovozi obroke u škole koje nemaju kuhinju? Kakva je 

situacija po pitanju kuhara te pomoćnog osoblja koje sudjeluje u pripremi odnosno 

serviranju hrane? Koliko se u prosjeku učenika dnevno hrani te baca li se nepojedena 

hrana?“. 



Drugo, vijećnica je istaknula da će prema prijedlogu Zakona o izmjenama i dopunama 

Zakona o zdravstvenoj zaštiti, Savjeti za zdravlje jedinica područne (regionalne) samouprave 

biti obvezni jednom godišnje podnositi izvješće Nacionalnom zdravstvenom vijeću o 

predloženim i provedenim mjerama za ostvarivanje dostupnosti i kvalitete zdravstvene 

zaštite na svom području, a najkasnije do 30. ožujka za prethodnu godinu. Slijedom 

navedenog, pitala je, u kojoj je fazi rad Savjeta za zdravlje Međimurske županije, kakva je 

ekipiranost i tko će biti u istom.   

Nives Kolarić – Strah, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu i sport 

odgovorila je da u Međimurskoj županiji sve osnovne škole imaju kuhinje. U neke područne 

škole obroci se voze iz matičnih, međutim, svi imaju uvjete za pripremu obroka.  Ministarstvo 

je osiguralo 10,00 kuna po učeniku te će od 1. siječnja svi učenici imati topli obrok u što su 

uključeni i učenici koji su obuhvaćeni FEAD programom koji zbog siromaštva imaju pravo na 

topli obrok. 

Na drugo pitanje očitovala se dr.sc. Sonja Tošić – Grlač, pročelnica Upravnog odjela 

za zdravstvo i socijalnu skrb te je istaknula da će Savjet za zdravlje, sukladno novom Zakonu, 

imati puno veće ovlasti i ulogu nego što je imao do sada.  Prema statistici Hrvatskog zavoda 

za javno zdravstvo je napravljen prijedlog Plana rada Savjeta i cjelokupni osvrt na zdravlje u 

Međimurskoj županiji. Savjet za zdravlje je poznat po svojim aktivnostima u cijeloj Hrvatskoj, 

a  u siječnju se planira prvi sastanak u novom sazivu. 

Elvis Kralj, vijećnik istaknuo je da je početkom godine na Županijskoj skupštini uputio 

pitanje i tražio moguće političko rješenje problema Roma u Međimurskoj županiji, kroz 

prijedlog izrade Županijske strategije ili Akcijskog plana za uključivanje Roma. Podsjetio je 

kako je dobio čvrsto obećanje da će se o tome razgovarati tijekom cijele godine kako bi se u 

projekcije proračuna za 2023. godinu isplanirala sredstva potrebna za provedbu aktivnosti u 

najvažnijim segmentima iz života Roma - legalizacije romskih naselja, obrazovanja, 

zapošljavanja te zdravstva i socijalne skrbi. Potom je županu uputio niz pitanja u svezi 

prijedloga o uključivanju Roma u društvo. Prvo, zanimalo ga je, s kim se župan konzultirao i je 

li uopće tražio mišljenje Vijeća romske nacionalne manjine Međimurske županije o 

prijedlogu projekta uključivanja Roma u društvo? Zašto Vijeće, kao savjetodavno tijelo 

Međimurske županije, nije partner u predmetnom projektu te na koji način se misli 

uključivati Rome bez Roma? Nadalje, kako i kojom dinamikom, će se riješiti problem 

legalizacije romskih naselja? Vijećnik je zatražio opširan i detaljan pisani odgovor o svim 

poduzetim mjerama od strane župana i svih nadležnih županijskih institucija i uprava, što se 

konkretno učinilo i što se čini da se pripadnicima romske nacionalne manjine unaprijedi 

položaj i kvaliteta života te koliko se za isto izdvajalo u Županijskom proračunu. Ujedno je 

istaknuo da će glasati „protiv“ usvajanja Proračuna jer nije zadovoljan stavkama, načinom, 

metodikom i dinamikom, kojima se rješava i predlaže rješavanje romske problematike.  

Drugo, iznio je da se tokom godine obilježava dvadeseta godišnjica od usvajanja 

Ustavnog zakona o pravima nacionalnih manjina, a sljedeće godine 20 godina od osnivanja 

Vijeća nacionalnih manjina. U Međimurskoj Županiji pravo na vijeća imaju samo pripadnici 

romske nacionalne manjine dok druge manjine, srpska i ruska, imaju samo predstavnike 



manjine i to zato što ih ima malo više od stotinu. Prema službenim podacima novog popisa 

stanovništva 2021. godine njih ima još manje, a Roma još više, konkretno 6.954. Naglasio je 

da su u ovom pogledu Romi diskriminirani jer većina sredstva koja su osigurana u 

Županijskom proračunu za nacionalne manjine se dodjeljuju Srbima i Rusima. Vijeću romske 

nacionalne manjine Međimurske županije je još 2019. godine uplaćeno 12.000,00 kuna za 

rad, što je sramotno. Svih ovih godina Vijeće je redovito donosilo Program rada, Financijski 

plan i završne račune, a svejedno nema podršku. To nije bio slučaj u prijašnjem sazivu Vijeća, 

koji nisu izvršavali nikakve obaveze prema Županiji, a sredstva za rad, koja im je odobravao 

župan, su trošili na političke kampanje, skupe mobilne aparate i svoje osobne troškove. U 

zadnjoj godini mandata, tri dana prije izbora za manjinska vijeća, navodno po nalogu župana, 

za Vijeće je uplaćeno 10.000,00 kuna koje tadašnji predsjednik Vijeća nikada i nikome nije 

opravdao. Informacije o ovom kaznenom djelu dobili su od pročelnice Maje Odrčić – Mikulić. 

Sve je prijavljeno policiji, a od tada nisu dobili nikakvu službenu informaciju niti od policije 

niti od Državnog odvjetništva. Slijedom navedenog, zatražio je od župana opširno 

objašnjenje i uvid u sve završne račune saziva Vijeća romske nacionalne manjine 

Međimurske županije od 2007. do 2019. godine, kao i objašnjenje zašto se sadašnjem sazivu 

Vijeća uskraćuju sredstva za rad, sredstva za provođenje aktivnosti iz Programa rada, zašto 

predstavnici Vijeća nisu pozvani na sastanke na kojima se raspravljalo o romskoj problematici 

i zašto županijske institucije i uprave od Vijeća, sukladno odredbama Ustavnog zakona o 

pravima nacionalnih manjina, ne traže savjete, očitovanje ili mišljenje kad se donose odluke 

koje su bitne za položaj Roma ili su od iznimnog značaja za romsku manjinu u Međimurskoj 

županiji. Napomenuo je da traži isključivo pisani odgovor, jer odgovore koje će dobiti želi 

poslati saborskom Odboru za ljudska prava, Uredu za ljudska prava i prava nacionalnih 

manjina, Savjetu za nacionalne manjine i Ministarstvu uprave. 

Matija Posavec, župan odgovorio je kako nije najkorektnije da pozornicu i Skupštinu 

koriste za međusobne obračune i da je potrebno promijeniti paradigmu „dajte Vi nama 

novce“. Naglasio je neka prvo nešto naprave, a onda neka traže. Međimurska županija Vijeću 

romske nacionalne manjine nikada nije uskratila prostor, nešto odbila, ali neće niti ubuduće 

davati nešto bjanko. Vijeće u prosjeku radi sjednice svakih 6 mjeseci i nakon tih sjednica 

nema nikakav konkretan prijedlog. Pozvao je vijećnika da dostave konkretne prijedloge i 

rezultate odrađenog i da na temelju toga razgovaraju.  

Elvis Kralj, vijećnik odgovorio je da Vijeće redovito donosi i provodi Program rada, a 

Županija se nikad na isti nije očitovala. Poručio je da ovo nisu nikakvi osobni obračuni, nego 

namjera da se počne ozbiljnije razgovarati i rješavati romska problematika, a ne samo kad 

krenu eskalacije i na taj način se onda skupljaju politički bodovi. 

Ovime je aktualni sat završen.  

Prije nego je otvorio raspravu o dnevnom redu, Dragutin Glavina, predsjednik 

Skupštine, predložio je sukladno članku 100. Poslovnika Skupštine Međimurske županije da 

se dnevni red dopuni točkom Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o izvršavanju proračuna 

Međimurske županije za 2022. godinu, na način da to bude točka 2B, čime dosadašnja točka 

2. postaje točka 2A.  Prijedlog odluke vijećnici su primili na adresu elektroničke pošte. 



Potom je otvorio raspravu. 
 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (35 „za“), uz 35 nazočnih vijećnika prihvatila 

dopunu dnevnog reda.  
 
Potom je, bez rasprave, Skupština jednoglasno (35 „za“), uz 35 nazočnih vijećnika 

utvrdila sljedeći dnevni red: 
 

1. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA  O UPUĆIVANJU PRIJEDLOGA MINISTARSTVU ZDRAVSTVA 
RADI OČUVANJA REGIONALNOG STATUSA ŽUPANIJSKE BOLNICE ČAKOVEC 

2. A) PRIJEDLOG III. IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2022. 
GODINU  
B) PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA 
MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2022. GODINU 

3. A) PRIJEDLOG PRORAČUNA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2023. GODINU I PROJEKCIJE 
ZA 2024. I 2025. GODINU 
B) PRIJEDLOG ODLUKE O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 
2023. GODINU 

4. PRIJEDLOG ODLUKE O DONOŠENJU PLANA RAZVOJA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 
RAZDOBLJE DO 2027. GODINE 

5. PRIJEDLOG PRAVILNIKA O PROVEDBI POSTUPAKA JEDNOSTAVNE NABAVE 
6. PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA U SPORTU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 

2023. GODINU 
7. PRIJEDLOG ODLUKE O VISINI TURISTIČKE PRISTOJBE ZA 2024. GODINU U 

MEĐIMURSKOJ ŽUPANIJI  
8. PRIJEDLOG ODLUKE O KRATKOROČNOM KREDITNOM ZADUŽENJU MEĐIMURSKE 

ŽUPANIJE 
9. PRIJEDLOG ODLUKE O NAKNADAMA PREDSJEDNIKU, POTPREDSJEDNICIMA, 

VIJEĆNICIMA I ČLANOVIMA RADNIH TIJELA SKUPŠTINE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 
10. PRIJEDLOG ODLUKE O PREUZIMANJU OBVEZE OSIGURANJA FINANCIRANJA 

ZATVARANJA ODLAGALIŠTA OTPADA U KOPRIVNIČKOM IVANCU 
11. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O DAVANJU POZITIVNOG MIŠLJENJA ZA PROJEKT IZGRADNJE 

„SPORTSKOG PARKA MURSKO SREDIŠĆE“ 
12. PRIJEDLOG PROGRAMA RADA I FINANCIJSKI PLAN SAVJETA MLADIH MEĐIMURSKE 

ŽUPANIJE ZA 2023. GODINU 
13. PRIJEDLOG II. IZMJENA I DOPUNA FINANCIJSKOG PLANA ZA 2022. GODINU I II. 

IZMJENA I DOPUNA GODIŠNJEG PLANA GRAĐENJA I ODRŽAVANJA ŽUPANIJSKIH I 
LOKALNIH CESTA ZA 2022. GODINU 

14. PRIJEDLOG FINANCIJSKOG PLANA I GODIŠNJEG PLANA GRAĐENJA I ODRŽAVANJA 
ŽUPANIJSKIH I LOKALNIH CESTA ZA 2023. GODINU I PROJEKCIJE PRORAČUNA ZA 
2024. I 2025. GODINU 

15. PRIJEDLOG GODIŠNJEG PLANA DJELOVANJA U PODRUČJU PRIRODNIH NEPOGODA ZA 
MEĐIMURSKU ŽUPANIJU ZA 2023. GODINU 

16. PRIJEDLOG PROGRAMA RADA SKUPŠTINE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2023. GODINU 
17. IZVJEŠĆE O RADU I FINANCIJSKO IZVJEŠĆE HRVATSKE GORSKE SLUŽBE SPAŠAVANJA, 

STANICE ČAKOVEC ZA 2021. GODINU  



18. PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA ZA OBAVLJANJE REDOVITE DJELATNOSTI 
HRVATSKE GORSKE SLUŽBE SPAŠAVANJA, STANICE ČAKOVEC ZA 2023. GODINU 

19.  PRIJEDLOG GODIŠNJEG PROVEDBENOG PLANA UNAPREĐENJA ZAŠTITE OD POŽARA 
ZA PODRUČJE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2023. GODINU  

20.  PRIJEDLOG ODLUKE O DONOŠENJU PROCJENE RIZIKA OD VELIKIH NESREĆA ZA 
PODRUČJE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

21.   PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU ANALIZE STANJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE 
NA PODRUČJU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2022. GODINU  

22. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU PLANA RAZVOJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE 
NA PODRUČJU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2023. GODINU  

23. PRIJEDLOG ODLUKE O I. IZMJENI ODLUKE O OSNIVANJU I ZADAĆAMA KOORDINACIJE 
ZA LJUDSKA PRAVA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

24. PRIJEDLOG ODLUKE O III. IZMJENI ODLUKE O OSNIVANJU POVJERENSTVA ZA 
RAVNOPRAVNOST SPOLOVA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

25. PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU PREDSJEDNIKA I IZBORU ČLANOVA ETIČKOG 
ODBORA SKUPŠTINE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

26. PRIJEDLOG RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU SUCA POROTNIKA ZA MLADEŽ OPĆINSKOG 
SUDA U ČAKOVCU  

27. PRIJEDLOG RJEŠENJA  O IMENOVANJU UPRAVITELJICE MEĐIMURSKE ZAKLADE 
SOLIDARNOSTI „KATRUŽA“ 

28. PRIJEDLOG RJEŠENJA  O IMENOVANJU UPRAVITELJICE MEĐIMURSKE ZAKLADE ZA 
OBRAZOVANJE DR. VINKO ŽGANEC 

29. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O DAVANJU SUGLASNOSTI NA ODLUKU UPRAVNOG VIJEĆA 
DOMA ZDRAVLJA ČAKOVEC O DAVANJU U ZAKUP POSLOVNOG PROSTORA 
ZDRAVSTVENOJ RADNICI IVANI PERAS, DR. MED. SPEC. PED. 
 
Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine  istaknuo je da je Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise raspravio o svim točkama dnevnog reda te nije imao primjedbi. 

Potom se prešlo raditi po točkama dnevnog reda. 

TOČKA 1. 

PRIJEDLOG ZAKLJUČKA  O UPUĆIVANJU PRIJEDLOGA MINISTARSTVU ZDRAVSTVA RADI 
OČUVANJA REGIONALNOG STATUSA ŽUPANIJSKE BOLNICE ČAKOVEC 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog zaključka o upućivanju prijedloga 

Ministarstvu zdravstva radi očuvanja regionalnog statusa Županijske bolnice Čakovec. 
Prijedlog zaključka Skupštini na raspravu i usvajanje predložio je vijećnik Željko Pavlic. 

 
Odbor za zdravstvo bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu zaključka. 

 

Uvodno obrazloženje podnio je Željko Pavlic, vijećnik istaknuvši da je člankom 70. 

Statuta Međimurske županije propisano da u postupku pripremanja i donošenja propisa na 

razini Republike Hrvatske, a kada ocijeni da se radi o propisima od neposrednog interesa za 

Županiju, Županija upućuje inicijative, mišljenja i prijedloge nadležnim tijelima u Republici 

Hrvatskoj. Inicijative mogu podnositi Skupština i župan neposredno ili putem zastupnika u 



Hrvatskom saboru. Slijedom navedenog, predložio je Skupštini Međimurske županije da 

iskoristi statutarnu mogućnost i da pokrene inicijativu za očuvanje regionalnog statusa 

Županijske bolnice Čakovec. Predmetnim zaključkom predlaže se Ministarstvu zdravstva 

brisanje članaka 19., 20. i 21. u nacrtu prijedloga Zakona o izmjenama i dopunama Zakona o 

zdravstvenoj zaštiti („Narodne novine“ broj 100/18, 125/19, 147/20 i 119/22). Brisanjem 

navedenih članaka, Županijska bolnica Čakovec sačuvala bi svoj dosadašnji status kao opća 

bolnica kojoj je osnivač jedinica područne (regionalne) samouprave.  

Potom je pojasnio da isto predlaže iz razloga što se donošenjem novog Zakona 

pridonosi daljnjoj centralizaciji države, ovog puta u sektoru zdravstva. Također, osnivač 

općih/županijskih bolnica postaje Republika Hrvatska, na koju prelaze osnivačka, upravljačka 

i „de facto“ vlasnička prava, a slijedom toga dolazi i do izmjena u sastavu Upravnog vijeća. 

Naime, Upravno vijeće, po novom Zakonu, imalo bi 7 članova odnosno, 4 predstavnika 

osnivača (predsjednik i 3 člana), 1 predstavnika jedinice područne (regionalne) samouprave i 

2 predstavnika radnika ustanove.  Na taj način će se, zapravo, o zdravstvenoj zaštiti u 

Međimurju, odlučivati u Zagrebu. Naglasio je da je Županija zadnjih godina pokrenula 

investicijski ciklus u Županijskoj bolnici Čakovec, prepoznajući potrebe međimurskog 

zdravstva te su u tom razdoblju zabilježena velika ulaganja u visini od gotovo 200 milijuna 

kuna. Sva ulaganja bila su na inicijativu i vođena, pa i velikim dijelom financirana, od strane 

lokalne i regionalne samouprave, što pokazuje da lokalna i regionalna vlast te struka najbolje 

prepoznaju zdravstvene potrebe i specifičnosti svojeg prostora. O tome govori i podatak da 

85 posto stanovnika Međimurja obavlja svoje zdravstvene potrebe na području Međimurja. 

Ove godine obilježava se 100 godina bolničkog sustava u Međimurju i sa zadovoljstvom se 

može reći da svi postignuti rezultati proteklih godina su ostvareni upravo djelovanjem i 

zalaganjem Međimurske županije i zdravstvenih djelatnika i bila bi velika greška oduzeti 

mogućnost Županiji da i dalje upravlja ovim važnim sustavom. Slijedom navedenoga, pozvao 

je vijećnike da podrže inicijativu. 

 
Potom je Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine otvorio raspravu u kojoj su 

sudjelovali:  
 
Andreja Marić, vijećnica je upozorila da brisanje članaka 19., 20. i 21. iz nacrta 

prijedloga Zakona o izmjenama i dopunama Zakona o zdravstvenoj zaštiti neće proći jer 

većina bolnica u Hrvatskoj želi prijeći pod državnu kapu. Istaknula je da bi bilo bolje da se 

amandmanom predloži da se neke bolnice od regionalnog/županijskog značaja izuzmu iz 

predloženih zakonskih izmjena. Ujedno je naglasila kako joj je izuzetno stalo do bolnice i 

kako Županijska bolnica Čakovec prema svom dosadašnjem radu ima svakako regionalni 

značaj za što se vrijedi boriti.  

Ljubomir Kolarek, vijećnik istaknuo je da u ovome trenutku nije vrijeme za 

politiziranje bolnice već smatra da Županijska skupština mora raspravljati o kvaliteti pružene 

usluge, obrazovanju liječnika i medicinskog osoblja, ulaganju u kardiologiju, ortopediju, 

odnosno u one niše bolnice koje moraju biti regionalni primjer.  



Nikola Hren, vijećnik kazao je da čitanjem obrazloženje Zaključka, nije našao 

argumente da će očuvanje regionalnog statusa pridonijeti boljoj financijskoj održivosti 

bolnice, racionalizaciji troškova, smanjenju i sanaciji gubitaka, veću kvalitetu usluge ili veću 

plaću. Zakonske izmjene Zakona o zdravstvenoj zaštiti su zapravo prva faza iz NPOO-a kojima 

je krajnji cilj stabilizacija i sanacija kompletnog zdravstvenog sustava u Republici Hrvatskoj za 

što su osigurana europska sredstva u visini od 2,5 milijarde kuna. Postojeći sustav, gdje su 

liste čekanja sve veće, a broj pregleda sve manji, nije održiv. Ustvrdio je da pacijentima nije 

važno tko upravlja bolnicom već kada će doći na red i kakvu uslugu će dobiti u bolnici, a  

kvaliteta usluge u Županijskoj bolnici Čakovec je u padu. Zaključio je da je predmetna 

inicijativa pokrenuta prekasno s obzirom da su zakonske izmjene u saborskoj proceduri i vrlo 

vjerojatno će u narednim danima biti izglasane.  

Ivan Martan, vijećnik predložio je provođenje referenduma kako bi Međimurci 
odlučili hoće li Županija i dalje imati osnivačka prava nad bolnicom. 

Vladimir Peršić, vijećnik  je u ime Kluba vijećnika zatražio pauzu od deset minuta. 

Matija Posavec, župan rekao je da su njegovi stavovi, politički i osobni, poznati i 

konzistentni već nekoliko mjeseci, a ti su da bi Međimurska županija u osnivačkim pravima, 

trebala zadržati bolnicu jer je uložila previše sredstva te ima vrlo jasnu strategiju, viziju i 

način kako će dalje razvijati kvalitetnu zdravstvenu zaštitu. Glede predmetnog zaključka, 

predložio je, da se isti modificira na način da se doda stavak kojim bi se ostavila mogućnost 

da u iznimnim i opravdanim slučajevima, jedinica područne (regionalne) samouprave može 

osnovati opću bolnicu.  

Željko Pavlic, vijećnik istaknuo je da se treba držati merituma stvari te da reforma 

zdravstva nije tema predloženog zaključka. Članak 70. stavak 2. postojećeg Zakona govori o 

tome da je osnivač opće odnosno županijske bolnice županija te je mišljenja da bi to tako 

trebalo i ostati. Pojasnio je kako je u Saboru bilo prvo čitanje zakona, te se još uvijek može 

podnijeti amandman. 

Igor Ivković, vijećnik rekao je da je predmetna točka potpuno nepotrebno na 

dnevnom redu jer se radi o samopromociji političara. Uostalom, rasprava u Saboru na tu 

temu je prošla, zaključci su donijeti, klubovi su se podijelili i znaju na koji način će glasati. 

Pacijenta u principu uopće ne zanima tko je vlasnik ili tko ima upravljačka prava već isključivo 

kvaliteta usluge i ono što dobije kad je bolestan. Zaključio je da bi umjesto predložene teme 

bilo puno pametnije raspravljati o centrima izvrsnosti koji predviđa novi Zakon.  

Boža Škvorc, vijećnica iznijela je svoje mišljenje glede reforme zdravstva te istaknula 

da je klinika za određene specijalnosti odnosno dijagnostike na koje Međimurci mogu doći 

bez veze. 

Ivica Baksa, vijećnik osvrnuo se na dosad iznijeto od strane vijećnika te je naglasio da 

nije korektno kritizirati bolnicu.  

Mladen Novak, vijećnik rekao je da je bolnica najvažnija institucija u Međimurju i kao 

takva traži posebnu pozornost kako radi i za što je osnovana, a to je pacijent i usluge koje 

pruža. Zatim se osvrnuo na prošlogodišnji saziv Županijske skupštine koji je puno puta 

raspravljao o stanju u bolnici te je donio i konkretne zaključke.  Ujedno je predložio da se 



preformulira zaključak odnosno da se napravi novi zaključak koji bi pozvao sve saborske 

zastupnike s područja Međimurje, sve one koji imaju utjecaja na političkoj sceni Hrvatske da 

se založe da bolnica u Čakovcu zadrži postojeće odjele i da ih unapređuje.  

 Igor Šegović, ravnatelj Županijske bolnice Čakovec izrazio je zadovoljstvo što je 

svima stalo do bolnice što se pokazalo prilikom obilježavanja 100. obljetnice gdje su se svi, 

bez obzira na stranačku pripadnost, rado uključili.  Između ostaloga, rekao je, ne bude li 

bolnica ostala u rukama Županije tko zna što će biti sa sjajnim odjelima poput djelatnosti 

interventne kardiologije, ortopedije itd., a liječnici će odlaziti tamo gdje imaju bolje uvjete za 

rad. Pohvalio je inicijativu te naglasio da je svakako bolje da bolnica ostane u vlasništvu 

Županije koja najbolje prepoznaje potrebe lokalnog stanovništva.  

 

U 10:53 sati Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine dao je pauzu. 
 
Nakon pauze u 11:00 sati sjednici je nazočno 32 vijećnika.  
 
Na temelju iznesenih prijedloga tijekom rasprave, Željko Pavlic, vijećnik istaknuo je da 

se predlaže izmjena točke I. Zaključka te sada glasi:  
„Skupština Međimurske županije upućuje prijedlog Ministarstvu zdravstva kojim se 

predlaže dopuna članka 19. u prijedlogu Zakona o izmjenama i dopunama Zakona o 
zdravstvenoj zaštiti („Narodne novine“ broj 100/18, 125/19, 147/20 i 119/22) na način da se 
iza stavka 1. doda novi stavak kojim se ostavlja mogućnost da opću bolnicu može osnovati 
jedinica područne (regionalne) samouprave.“ 

 
Potom je Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine dao na glasanje Prijedlog zaključka. 
 
Skupština je većinom glasova (26 „za“ i 6 „suzdržanih“), uz 32 nazočna vijećnika 

usvojila  
ZAKLJUČAK  

o upućivanju prijedloga Ministarstvu zdravstva radi očuvanja regionalnog statusa Županijske 
bolnice Čakovec 

 
TOČKA 2. 

A) PRIJEDLOG III. IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2022. 
GODINU 

B) PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA MEĐIMURSKE 
ŽUPANIJE ZA 2022. GODINU 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog III. izmjena i dopuna Proračuna 

Međimurske županije za 2022. godinu. Prijedlog III. izmjena i dopuna je utvrdio župan i 
predložio ih je Skupštini na raspravu i usvajanje.  

Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu III. izmjena i 
dopuna Proračuna. 
 

Bez rasprave, Skupština je većinom glasova (27 „za“ i 5 „suzdržanih“), uz 32 nazočna 
vijećnika usvojila  



 
III. IZMJENE I DOPUNE 

 Proračuna Međimurske županije za 2022. godinu 
 

Na adresu elektroničke pošte vijećnici su primili Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o 
izvršavanju Proračuna Međimurske županije za 2022. godinu. Prijedlog odluke je utvrdio 
župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i usvajanje.  

 
Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu odluke. 

Bez rasprave, Skupština je većinom glasova (27 „za“ i 5 „suzdržanih“), uz 32 nazočna 
vijećnika usvojila  

ODLUKU 
o izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Međimurske županije za 2022. godinu 

 
TOČKA 3. 

A) PRIJEDLOG PRORAČUNA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2023. GODINU I PROJEKCIJE ZA 
2024. I 2025. GODINU 

B) PRIJEDLOG ODLUKE O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2023. 
GODINU 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog proračuna Međimurske županije za 

2023. godinu i projekcije za 2024. i 2025. godinu te Prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna 
za 2023. godinu. Prijedlog Proračuna i Prijedlog odluke je utvrdio župan i predložio ih je 
Skupštini na raspravu i usvajanje.  

Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o predmetnim materijalima.  
 
Klub vijećnika HDZ-a je podnio amandman na prijedlog proračuna.  
 

  Ivan Borović, vijećnik pojasnio je da se amandmanom predlaže povećanje rashoda na 
stavci A100605 Program potpora u poljoprivredi s predloženih 350.840,00 € na 380.000,00 € 
te smanjenje rashoda na stavci A100806 Aktivnosti privlačenja domaćih i stranih ulaganja s 
predloženih 13.272,28 € na 4.112,28 € i na stavci A100807 Promotivne aktivnosti u 
gospodarstvu 39.820,00 € na 19.820,00 €.  

 
 Potom je Matija Posavec, župan obrazložio Prijedlog proračuna. 
  
 U raspravi su sudjelovali Ljubomir Kolarek, vijećnik, Elvis Kralj vijećnik,  i Matija 
Posavec, župan. 
 Nakon rasprave, Matija Posavec, župan prihvatio je amandman Kluba vijećnika HDZ-a 
uz napomenu da je na A100806 planirano 13.272,00 € te će se stavka smanjiti na 4.112,00 € 
umjesto predloženih 4.112,28 €. Predlagatelj amandmana je prihvatio takav prijedlog. 

Dragutin Glavina,predsjednik Skupštine konstatirao je da je prihvaćeni amandman 
sastavni dio Prijedloga proračuna Međimurske županije za 2023. godinu i projekcije za 2024. 
i 2025. godinu te je dao na glasanje Prijedlog proračuna. 

 
 



 
Skupština je većinom glasova (30 „za“ i 1 „protiv“), uz 31 nazočna vijećnika usvojila  

PRORAČUN 
Međimurske županije za 2023. godinu i projekcije za 2024. i 2025. godinu 

Potom je, Skupština  većinom glasova (29 „za“ i 1 „protiv“), uz 30 nazočnih vijećnika 
usvojila  

ODLUKU 
o izvršavanju proračuna Međimurske županije za 2023. godinu 

TOČKA 4. 

PRIJEDLOG ODLUKE O DONOŠENJU PLANA RAZVOJA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 

RAZDOBLJE DO 2027. GODINE 

 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o donošenju Plana razvoja 

Međimurske županije za razdoblje do 2027. godine. Prijedlog odluke je utvrdio župan i 

predložio ga je Skupštini na raspravu i usvajanje.  

 
Odbor za gospodarski razvoj bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu odluke. 
 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (29 „za“), uz 29 nazočnih vijećnika usvojila 

ODLUKU 
o donošenju Plana razvoja Međimurske županije za razdoblje do 2027. godine 

TOČKA 5. 

PRIJEDLOG PRAVILNIKA O PROVEDBI POSTUPAKA JEDNOSTAVNE NABAVE 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog pravilnika o provedbi postupaka 

jednostavne nabave. Prijedlog pravilnika je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na 

raspravu i usvajanje.  

 
Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu pravilnika. 

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (29 „za“), uz 29 nazočnih vijećnika usvojila 

PRAVILNIK 
o provedbi postupaka jednostavne nabave 

TOČKA 6. 

PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA U SPORTU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2023. 
GODINU 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili  Prijedlog programa javnih potreba u sportu 

Međimurske županije za 2023. godinu. Prijedlog programa je utvrdio župan i predložio ga je 

Skupštini na raspravu i usvajanje.  

 



Odbor za financije i proračun i Odbor za prosvjetu, kulturu i sport bez primjedbi su 
raspravili o Prijedlogu programa. 

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (29 „za“), uz 29 nazočnih vijećnika usvojila 

PROGRAM 

javnih potreba u sportu Međimurske županije za 2023. godinu 

 

TOČKA 7. 

PRIJEDLOG ODLUKE O VISINI TURISTIČKE PRISTOJBE ZA 2024. GODINU U MEĐIMURSKOJ 
ŽUPANIJI 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o visini turističke pristojbe za 

2024. godinu u Međimurskoj županiji. Prijedlog odluke je utvrdio župan i predložio ga je 

Skupštini na raspravu i usvajanje.  

 
Odbor za poljoprivredu i turizam i Odbor za financije i proračun bez primjedbi su 

raspravili o Prijedlogu odluke. 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (30 „za“), uz 30 nazočnih vijećnika usvojila 
ODLUKU 

o visini turističke pristojbe za 2024. godinu u Međimurskoj županiji 

 

TOČKA 8. 

PRIJEDLOG ODLUKE O KRATKOROČNOM KREDITNOM ZADUŽENJU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o kratkoročnom kreditnom 

zaduženju Međimurske županije. Prijedlog odluke je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini 

na raspravu i usvajanje.  

 
Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu odluke. 

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (29 „za“), uz 29 nazočnih vijećnika usvojila 

ODLUKU 
o kratkoročnom kreditnom zaduženju Međimurske županije 

 

TOČKA 9. 

PRIJEDLOG ODLUKE O NAKNADAMA PREDSJEDNIKU, POTPREDSJEDNICIMA, 
VIJEĆNICIMA I ČLANOVIMA RADNIH TIJELA SKUPŠTINE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o naknadama predsjedniku, 

potpredsjednicima, vijećnicima i članovima radnih tijela Skupštine Međimurske županije. 

Prijedlog odluke je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i usvajanje.  

 
Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu odluke. 



 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (25 „za“), uz 25 nazočnih vijećnika usvojila 

 
ODLUKU 

o naknadama predsjedniku, potpredsjednicima, vijećnicima i članovima radnih tijela 

Skupštine Međimurske županije 

TOČKA 10. 

PRIJEDLOG ODLUKE O PREUZIMANJU OBVEZE OSIGURANJA FINANCIRANJA ZATVARANJA 
ODLAGALIŠTA OTPADA U KOPRIVNIČKOM IVANCU 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o preuzimanju obveze 

osiguranja financiranja zatvaranja odlagališta otpada u Koprivničkom Ivancu. Prijedlog 
odluke je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i usvajanje.  

Odbor za financije i proračun i Odbor za prostorno uređenju i zaštitu okoliša bez 
primjedbi su raspravili o Prijedlogu odluke. 

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (24 „za“), uz 24 nazočnih vijećnika usvojila 

ODLUKU 
o preuzimanju obveze osiguranja financiranja zatvaranja odlagališta otpada u Koprivničkom 

Ivancu 

 

TOČKA 11. 

PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O DAVANJU POZITIVNOG MIŠLJENJA ZA PROJEKT IZGRADNJE 
„SPORTSKOG PARKA MURSKO SREDIŠĆE“ 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog zaključka o davanju pozitivnog 

mišljenja za projekt izgradnje „Sportskog parka Mursko Središće“. Prijedlog zaključka je 
utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i usvajanje.  

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (25 „za“), uz 25 nazočnih vijećnika usvojila 

ZAKLJUČAK 

o davanju pozitivnog mišljenja za projekt izgradnje „Sportskog parka Mursko Središće“ 

 

TOČKA 12. 

PRIJEDLOG PROGRAMA RADA I FINANCIJSKI PLAN SAVJETA MLADIH MEĐIMURSKE 
ŽUPANIJE ZA 2023. GODINU 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog programa rada i Financijski plan 

Savjeta mladih Međimurske županije za 2023. godinu. Prijedlog programa je utvrdio župan i 
predložio ga je Skupštini na raspravu i usvajanje.  

Odbor za financije i proračun i Odbor za mladež bez primjedbi su raspravili o 
Prijedlogu programa. 
 



Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (23 „za“), uz 23 nazočnih vijećnika usvojila 
Program te je donijet 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Programa rada i Financijskog plana Savjeta mladih Međimurske županije za 

2023. godinu 

 

TOČKA 13. 

PRIJEDLOG II. IZMJENA I DOPUNA FINANCIJSKOG PLANA ZA 2022. GODINU I II. IZMJENA I 
DOPUNA GODIŠNJEG PLANA GRAĐENJA I ODRŽAVANJA ŽUPANIJSKIH I LOKALNIH CESTA ZA 

2022. GODINU 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog II. izmjena i dopuna Financijskog 
plana za 2022. godinu i II. izmjena i dopuna Godišnjeg plana građenja i održavanja 
županijskih i lokalnih cesta za 2022. godinu. Prijedlog je utvrdio župan i predložio ga je 
Skupštini na raspravu i usvajanje.  

Odbor za financije i proračun i Odbor za energetiku, komunalnu i prometnu 
infrastrukturu bez primjedbi su raspravili o Prijedlogu II. izmjena i dopuna Financijskog i 
godišnjeg plana za 2022. 

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (22 „za“), uz 22 nazočnih vijećnika usvojila II. 

izmjene i dopune te je donijet   
ZAKLJUČAK 

o davanju pozitivnog mišljenja na II. izmjene i dopune Financijskog plana za 2022. godinu i II. 
izmjene i dopune Godišnjeg plana građenja i održavanja županijskih i lokalnih cesta za 2022. 

godinu 
 

TOČKA 14. 

PRIJEDLOG FINANCIJSKOG PLANA I GODIŠNJEG PLANA GRAĐENJA I ODRŽAVANJA 
ŽUPANIJSKIH I LOKALNIH CESTA ZA 2023. GODINU I PROJEKCIJE PRORAČUNA ZA 2024. I 

2025. GODINU 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog Financijskog plana i Godišnjeg plana 
građenja i održavanja županijskih i lokalnih cesta za 2023. godinu i projekcije proračuna za 
2024. i 2025. godinu. Prijedlog je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i 
usvajanje.  

Odbor za financije i proračun i Odbor za energetiku, komunalnu i prometnu 
infrastrukturu  bez primjedbi su raspravili o Prijedlogu Financijskog plana i Godišnjeg plana 
građenja i održavanja županijskih i lokalnih cesta za 2023. godinu i projekcijama proračuna za 
2024. i 2025. godinu. 

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (22 „za“), uz 22 nazočnih vijećnika usvojila 

Financijski i Godišnji plan te je donijet   
 
 
 



ZAKLJUČAK 
o davanju pozitivnog mišljenja na  Financijski plan i Godišnji plan građenja i 

održavanja županijskih i lokalnih cesta za 2023. godinu i projekcije proračuna za 2024. i 2025. 
godinu 

 

TOČKA 15. 

PRIJEDLOG GODIŠNJEG PLANA DJELOVANJA U PODRUČJU PRIRODNIH NEPOGODA ZA 
MEĐIMURSKU ŽUPANIJU ZA 2023. GODINU 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog godišnjeg plana djelovanja u  

području prirodnih nepogoda za Međimursku županiju za 2023. godinu. Prijedlog je utvrdio 
župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i usvajanje.  

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (24 „za“), uz 24 nazočnih vijećnika usvojila 
GODIŠNJI PLAN 

djelovanja u  području prirodnih nepogoda za Međimursku županiju za 2023. godinu 

 

TOČKA 16. 

PRIJEDLOG PROGRAMA RADA SKUPŠTINE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2023. GODINU 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog programa rada Skupštine 
Međimurske županije za 2023. godinu. Prijedlog je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini 
na raspravu i usvajanje.  

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (25 „za“), uz 25 nazočnih vijećnika usvojila 
PROGRAM RADA 

Skupštine Međimurske županije za 2023. godinu 

 

TOČKA 17. 

IZVJEŠĆE O RADU I FINANCIJSKO IZVJEŠĆE HRVATSKE GORSKE SLUŽBE SPAŠAVANJA, 

STANICE ČAKOVEC ZA 2021. GODINU 

 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvješće o radu i Financijsko izvješće Hrvatske 

gorske službe spašavanja, Stanice Čakovec za 2021. godinu. Izvješće je utvrdio župan i 

predložio ga je Skupštini na raspravu i usvajanje.  

 
Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Izvješću. 

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (25 „za“), uz 25 nazočnih vijećnika usvojila 

Izvješće te je donijet  
ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o radu i Financijskog izvješća Hrvatske gorske službe spašavanja, 

Stanica Čakovec za 2021. godinu 

 

 



TOČKA 18. 

PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA ZA OBAVLJANJE REDOVITE DJELATNOSTI 
HRVATSKE GORSKE SLUŽBE SPAŠAVANJA, STANICE ČAKOVEC ZA 2023. GODINU 

 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog programa javnih potreba za 

obavljanje redovite djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja, Stanice Čakovec za 2023. 

godinu. Prijedlog programa je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i 

usvajanje.  

 
Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu programa. 
 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (25 „za“), uz 25 nazočnih vijećnika usvojila  

PROGRAM 
javnih potreba za obavljanje redovite djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja, Stanice 

Čakovec za 2023. godinu 
 

TOČKA 19. 
PRIJEDLOG GODIŠNJEG PROVEDBENOG PLANA UNAPREĐENJA ZAŠTITE OD POŽARA ZA 

PODRUČJE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2023. GODINU 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog godišnjeg provedbenog plana 

unapređenja zaštite od požara za područje Međimurske županije za 2023. godinu. Prijedlog 

godišnjeg provedbenog plana je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i 

usvajanje.  

  
Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu godišnjeg 

provedbenog plana. 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (24 „za“), uz 24 nazočnih vijećnika usvojila  
GODIŠNJI PROVEDBENI PLAN 

 unapređenja zaštite od požara za područje Međimurske županije za 2023. godinu 
 

TOČKA 20. 
PRIJEDLOG ODLUKE O DONOŠENJU PROCJENE RIZIKA OD VELIKIH NESREĆA ZA PODRUČJE 

MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o donošenju Procjene rizika 

od velikih nesreća za područje Međimurske županije. Prijedlog odluke je utvrdio župan i 

predložio ga je Skupštini na raspravu i usvajanje.  

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (24 „za“), uz 24 nazočnih vijećnika usvojila  

ODLUKU 
o donošenju Procjene rizika od velikih nesreća za područje Međimurske županije 

 
 



TOČKA 21. 
PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU ANALIZE STANJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA 

PODRUČJU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2022. GODINU 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog zaključka o prihvaćanju Analize stanja 

sustava civilne zaštite na području Međimurske županije za 2022. godinu. Prijedlog zaključka 

je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i usvajanje.  

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (24 „za“), uz 24 nazočnih vijećnika usvojila  

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Analize stanja sustava civilne zaštite na području Međimurske županije za 

2022. godinu 
 

TOČKA 22. 
PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU PLANA RAZVOJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA 

PODRUČJU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2023. GODINU 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog zaključka o prihvaćanju Plana razvoja 

sustava civilne zaštite na području Međimurske županije za 2023. godinu. Prijedlog zaključka 

je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i usvajanje.  

 

Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu zaključka. 

  
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (24 „za“), uz 24 nazočnih vijećnika usvojila  

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Međimurske županije za 

2023. godinu 
 

TOČKA 23. 
PRIJEDLOG ODLUKE O I. IZMJENI ODLUKE O OSNIVANJU I ZADAĆAMA 

KOORDINACIJE ZA LJUDSKA PRAVA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o I. izmjeni Odluke o 

osnivanju i zadaćama Koordinacije za ljudska prava Međimurske županije. Prijedlog odluke  

je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i usvajanje.  

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (24 „za“), uz 24 nazočnih vijećnika usvojila 

ODLUKU 
o I. izmjeni Odluke o osnivanju i zadaćama Koordinacije za ljudska prava Međimurske 

županije 
 

TOČKA 24. 
PRIJEDLOG ODLUKE O III. IZMJENI ODLUKE O OSNIVANJU POVJERENSTVA ZA 

RAVNOPRAVNOST SPOLOVA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 



Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o III. izmjeni Odluke o 

osnivanju Povjerenstva za ravnopravnost spolova Međimurske županije. Prijedlog odluke  je 

utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i usvajanje.  

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (24 „za“), uz 24 nazočnih vijećnika usvojila 

ODLUKU 
III. izmjeni Odluke o osnivanju Povjerenstva za ravnopravnost spolova Međimurske županije 

 
TOČKA 25. 

PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU PREDSJEDNIKA I IZBORU ČLANOVA ETIČKOG 
ODBORA SKUPŠTINE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog rješenja o imenovanju predsjednika i 

izboru članova Etičkog odbora Skupštine Međimurske županije. Prijedlog rješenja  je utvrdio 

Odbor za izbor i imenovanja i predložio ga je Skupštini na raspravu i usvajanje.  

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (24 „za“), uz 24 nazočnih vijećnika usvojila 

RJEŠENJE 
o imenovanju predsjednika i izboru članova Etičkog odbora Skupštine Međimurske županije 

 
TOČKA 26. 

PRIJEDLOG RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU SUCA POROTNIKA ZA MLADEŽ OPĆINSKOG 
SUDA U ČAKOVCU 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili  Prijedlog rješenja o razrješenju suca porotnika 

za mladež Općinskog suda u Čakovcu. Prijedlog rješenja je utvrdio Odbor za izbor i 

imenovanja i predložio ga je Skupštini na raspravu i usvajanje.  

 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (24 „za“), uz 24 nazočnih vijećnika usvojila 
RJEŠENJE 

o razrješenju suca porotnika za mladež Općinskog suda u Čakovcu 
 

TOČKA 27. 
PRIJEDLOG RJEŠENJA  O IMENOVANJU UPRAVITELJICE MEĐIMURSKE ZAKLADE 

SOLIDARNOSTI „KATRUŽA“ 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog rješenja o imenovanju upraviteljice 

Međimurske zaklade solidarnosti „Katruža“. Prijedlog rješenja  je utvrdio Odbor za izbor i 

imenovanja i predložio ga je Skupštini na raspravu i usvajanje.  

 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (24 „za“), uz 24 nazočnih vijećnika usvojila 
RJEŠENJE 

o imenovanju upraviteljice Međimurske zaklade solidarnosti „Katruža“ 



 
TOČKA 28. 

PRIJEDLOG RJEŠENJA  O IMENOVANJU UPRAVITELJICE MEĐIMURSKE ZAKLADE ZA 
OBRAZOVANJE DR. VINKO ŽGANEC 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog rješenja o imenovanju upraviteljice 

Međimurske zaklade za obrazovanje dr. Vinko Žganec. Prijedlog rješenja  je utvrdio Odbor za 

izbor i imenovanja i predložio ga je Skupštini na raspravu i usvajanje.  

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (24 „za“), uz 24 nazočnih vijećnika usvojila 

RJEŠENJE 
o imenovanju upraviteljice Međimurske zaklade za obrazovanje dr. Vinko Žganec 

 
TOČKA 29. 

PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O DAVANJU SUGLASNOSTI NA ODLUKU UPRAVNOG VIJEĆA DOMA 
ZDRAVLJA ČAKOVEC O DAVANJU U ZAKUP POSLOVNOG PROSTORA ZDRAVSTVENOJ 

RADNICI IVANI PERAS, DR. MED. SPEC. PED. 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti na 

Odluku Upravnog vijeća Doma zdravlja Čakovec o davanju u zakup poslovnog prostora 

zdravstvenoj radnici Ivani Peras, dr. med. spec. ped. Prijedlog zaključka  je utvrdio župan i 

predložio ga je Skupštini na raspravu i usvajanje.  

 

Odbor za zdravstvo bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu zaključka. 

 

U raspravi je sudjelovao Igor Ivković, vijećnik. 
 
Nakon rasprave, Skupština je jednoglasno (24 „za“), uz 24 nazočnih vijećnika usvojila 

ZAKLJUČAK 
o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma zdravlja Čakovec o davanju u zakup 

poslovnog prostora zdravstvenoj radnici Ivani Peras, dr. med. spec. ped. 
 

Ovime je dnevni red iscrpljen te je predsjednik Skupštine zaključio sjednicu u 12:40 
sati. 

PRIVREMENA PROČELNICA                                                                                     PREDSJEDNIK 
Ana Varga, dipl.iur.                                                                                                Dragutin Glavina    
 
KLASA:024-02/22-01/6                                                     
URBROJ: 2109-02-22-03 
Čakovec, 15. prosinca 2022. 
 
 
NAPOMENA: 

- sukladno članku 126. Poslovnika Skupštine Međimurske županije sačinjen je audio zapis sa 10. sjednice 

Skupštine Međimurske županije i čuva se u Upravnom odjelu za Skupštinu, opću upravu i pravne poslove 
 


